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BERETNING 2022. 

 
 
Hafslund Idrettsforening avholdt sitt ordinære årsmøte for 2022. 

Følgende personer har hatt ledende tillitsverv i arbeidsperioden 2022: 

Leder:    Leif Roar Pettersen 
Nestleder:   Per Thomas Hansen 
Styremedlem:   Marius Abrahamsen 
Styremedlem;                    Isak Stordal 
Styremedlem:   Hanne Brandth 
Styremedlem  :            Sofie Guldberg Gretland   
Leder Ungdomsavdelingen:  Leif Roar Pettersen 

Hovedstyret har i løpet av året hatt 6 styremøter. Alle møter har vært på klubbhuset. Hurtige 
avgjørelser har vært gjort via Facebook, telefon og mail. 

Den daglige driften av foreningen har etter vår mening foregått på en forsvarlig og fornuftig 
måte. 

Samarbeidet mellom de enkelte avdelinger / komiteer og hovedstyret har fungert særdeles bra 
i hele perioden.  

Marius Abrahamsen trakk seg ettersom han ikke kunne sitte i et styre samtidig som han ble 
trener i LSK, vi takker for jobben og ønsker Marius lykke til videre. 

Vi takker alle for godt utført arbeid. 
 

1. Administrasjonen 
 
I denne perioden har vi som nevnt hatt nær kontakt gjennom styremøter, telefon, Messenger 
og e-post. Joakim har tatt seg av den daglige driften gjennom hele året. 

 
 
 
2. Økonomi 

Regnskapet har i år som i fjor blitt ført av regnskapsfører Hilde Elverum, noe som har medført 
en oversiktlig økonomisk situasjon. 

Utsending og innkreving av kontingenter og treningsavgiften har blitt utført av daglig leder. 
Fakturering ble gjort på slutten av året, dette grunnet bytting av medlemssystem. Vi mistet 
derfor støtte fra kommunen siden potten var på det tidspunktet tom. 

Fjoråret tok vi en grundig runde i medlemssystemet, noe som har gjort årets fakturering 
oversiktlig. 

Grunnet usikker økonomi i flere familier og sen fakturering av klubben, har flere valgt å del-
betale fakturaene over til i år, derfor er tallene for 2022 noe lavere enn forventet. 

Lysanlegget ble betalt i sin helhet i 2022. Klubben tok ikke opp lån for denne kostnaden. 
Dette medfører at prosjekter ikke settes i gang i 2023. 
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Klubben gjennomførte ingen salgsdugnader i 2022. Vi så på fakturaene som ble sendt ut fra 
klubben at veldig mange hadde vanskeligheter med å betale for seg, dermed ventet vi med 
dette. 

Med hensyn til de øvrige tall vises til regnskapet m/noter. 

 

3. Sportslig 

 
2022 var et godt sportslig år for klubben. Vi har fått jevnlig tilsig av nye aktive medlemmer 
både på barn- og ungdomssiden og hos senior. Spesielt gledelig er det å registrere en kraftig 
økning i antall jenter som spiller fotball.  
I aldersbestemte klasser drives det godt både på jente-/og guttesiden. Det er for tiden bra 
tilgang i de yngste klasser både av gutter og jenter. Her er også foresatte meget aktive, og 
stiller opp uansett vær hele året. Det blir nedlagt utallige timer, som kommer barna til gode. 
Internturneringen 2022 ble arrangert under ansvar av Heidi Hassel Pettersen og Aileen 
Bjerkan Øby. Gjennomføringen var meget vellykket, etter gode forberedelser. Forbedringer 
skjer hvert år. Vår flotte ungdom bidrar med å være både trenere og dommere. 

Det ble i 2022 gjennomført fotballskole for de yngste under ledelse av daglig leder Joakim 
Hauvik. Både planlegging og gjennomføring av fotballskolen foregikk meget profesjonelt 
både sportslig og administrativt. Spillere i aldersbestemte klasser ble benyttet som 
instruktører. En stor takk til alle som bidro til gjennomføringen av fotballskolen.  

Seniorlaget plasserte seg trygt på tabellen i årets 6. divisjon. Det er veldig mange spillere 
som har kommet til etter sesongen og det lover godt for fremtiden. 

Rundt alle lag er det et støtteapparat av trenere og lagledere. Jobben som legges ned er 
grunnlaget for videre utvikling av de unge. Mange timer av egen fritid forbrukes og vi må 
bare takke alle for sportslig og sosial innsats for klubben. 

 
 

4. Støttegrupper 

Old Boys gjør en god innsats for klubben. De trår til med andeler når vi trenger litt ekstra 
kroner og det er aldri nei fra det holdet. 2022 kom det et ekstra tilskudd fra Old Boys, dette 
takker vi veldig mye for. 

Old Boys har sin ”tirsdagsgjeng” som er på hytta og gjør alt forefallende arbeid som trengs. 

Dette har blitt en sosial samling av (fotball)pensjonister som gjør en kjempejobb og sparer 
klubben for betydelige utgifter.  

Vi takker de som har bidratt. 
 
 
5. Klubbhus 

Vedlikeholdet av klubbhuset blir besørget av Old Boys inkludert ”tirsdagsgjengen.” De har 
begynt arbeidet med å bytte til lys med sensor, det vil fortsette inn i 2023.  

Caroline Kristiansen og Emilie Laursen-Enger som renholder har hatt nok å ta i og jobben har 
blitt gjennomført på en meget god måte. 
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Utleien ivaretas av Heidi Hassel Pettersen og Aileen Bjerkan, som har gjennomført utleie på 
en meget god måte. 

Kiosken var åpen store deler av sesongen. 

Vi takker alle som har bidratt. 
 
 
6. Anlegg 

Kunstgressbanen har nesten ikke vært stengt(stengt deler av desember grunnet utfordrerne 
vær) og det har vært fantastisk gode forhold på denne. Dette skyldes utrettelig arbeid fra 
Tommy Bråthe i tillegg til Arne Torbjørn Arnesen har hatt ansvaret for traktoren, og gjort en 
meget god jobb for å sørge at den alltid er full av diesel og klar til å brukes. Tommy valgte å 
trekke seg på slutten av året, vi takker for innsatsen. 

Gressbanen har i år vært forholdsvis gode, takket være en dyktig banekomité og rakevillig 
tirsdagsgjeng.  

Vi har i løpet av året kvittet oss med to av containere som sto på anlegget. 

 

Lysanlegg ble oppført og tatt i bruk på slutten av året. Vi har klart oss veldig bra på mye 
dugnad. Vi ønsker å rette en stor takk til: 

- Tirsdagsgjengen 

- Grimsrud 

- Bravida ved Bent Lislerud 

- Berg Kran og Transport 

- Sarpsborg Kommune 

- Viken fylkeskommune  

- Sparebankstiftelsen DNB 

- Old boys 

 

7. Old Boys 

Old Boys samles hver tirsdag for kaffe og kaker på klubbhuset. Hver lørdag har de trening for 
eldre på kunstgresset. De har arrangert old boys-aften 6 ganger i år, siste fredagen i januar, 
februar, mars, oktober, november og desember. 

 

8. Avslutning 

Hovedstyret takker alle tillitsvalgte og øvrige medlemmer for den innsatsen som er gjort i 
denne perioden og ønsker alle lykke til i neste sesong. 

Samtidig en stor takk til alle våre sponsorer, store og små, for all sponsorstøtte i 2022. 

Våre hovedsponsorer er Prozo i samarbeid med Select.  

Vi er på god vei både sportslig og økonomisk inn i de kommende år! 
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Budsjett 
for 2023 
 
 
Produktnr Vare Inn Ut 

3010 Kiosk kr 60 000  
3040 Treningsavgift kr 340 000  

 Medlemskontingent kr 100 000  
3101 Grasrot kr 130 000  
3106 Fotballskole kr 50 000  
3107 Bingo kr 50 000  
3111 Fyrverkeri kr 130 000  
3112 Dugnad kr 200 000  
3113 Arenareklame og sponsing kr 100 000  
3120 Salgsinntekt kr 60 000  
3400 Kommunale tilskudd kr 184 000  
3440 Offentlige tilskudd kr 100 000  
3450 Spille/akivitetsmidler kr 200 000  
3600 Utleie  kr 41 000  
3900 Andre drifsrelaterte inntenker kr 55 000  

 Inntekt mot avskrivning kr 90 000  
  kr 1890000  
    

4300 Varekjøp kiosk  kr 20 000 
4310 Varekjøp fyverkeri  kr 85 000 
5000 Lønn ansatte  kr 272 000 
5180 Feriepenger  kr 37 000 
5400 Arbeidsgiveravgift  kr 13 000 
5405 Arbeidsgiveravgift av påløpte feriepenger  kr 4 700 
6010 Avskrivning kunstgress  kr 265 000 
6320 Renovasjon, vann, avløp mv.  kr 65 000 
6340  Lys, varme  kr 135 000 
6345 vedlikehold bane  kr 110 000 
6350 Vedlikehold klubbhus  kr 25 000 
6360 Renhold  kr 15 000 
6395 Leie hall/bane  kr 5 000 
6420  Leie traktor  kr 80 000 
6490 Utlån/overgang/kjøp spillere  kr 20 000 
6565 Turneringer  kr 35 000 
6570 Fotballytstyr  kr 150 000 
6591 Østfold fotballkrets  kr 75 000 
6592 Arrangement  kr 20 000 
6593 Premier  kr 2 500 
6600 Reparasjon og vedlikehold bygninger  kr 10 000 
6620 Reparasjon og vedlikehold utstyr  kr 10 000 
6705 Regnskap  kr 45 000 
6790 Dommerutgifter  kr 65 000 
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6860 Møter, kurs, oppdatering etc  kr 15 000 
7510 Spillerforsikringer  kr 37 000 
7770 Bank og kortgebyrer  kr 4 500 

 Sosiale kvelder med frivillige  kr 20 000 

 Avskrivning lysanlegg  kr 249 125 

   kr 1889825 

    

 1.890.000 kr - 1.889.825 kr = 175kr   
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Innkommende saker 
 
Æresmedlem 
 
Klubben ønsker å lage nye beskrivelser og krav til å bli æresmedlem. Vi ønsker også å benytte 
av oss av styret i Old Boys, siden de sitter på kunnskap om det fra tidligere.  
Vi ønsker også å opprette et utvalg som vil behandle forslag og se på hvem som burde bli 
æresmedlem. 
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Innkommende forslag 
 
Treningsavgift 
 
Styret forespør årsmøte om å øke treningsavgiften i klubben neste sesong. Skal vi klare å 
gjøre tiltak rundt på anlegget må vi øke treningsavgiften. 
Prisen for å trene i klubben, er noe lavere hvis vi sammenligner oss med klubber i nærmiljø. 
 
Dagens satser: 
 
5 år - 12 år: 1700kr per år 
 
13 år - senior: 2200kr per år 
 
 
Forslag på nye satser fra styret: 
 
5 år - 10 år: 1900kr 
 
11 år – 12 år: 2300kr 
 
13 år – senior: 2800kr 
 
 
Styret ber også årsmøte om å opprette en rabatt ordning om flere deltar i klubben fra samme 
husstand. Dette er ikke noe vi har per dags dato. Styret ønsker å sette av tid til å finne en god 
løsning på dette. 
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Valg: 
 
Vi ønsker også å innstille Jon Thorvaldsen og Anders Vestby til det nye styret. 
 
Jon har mange år bak seg i Hafslund IF som trener. 
 
Anders Vestby har mange år bak seg som Hafslund IF spiller, kommer med erfaringer fra 
Varteig IL i noen år nå. Vil bruke sine kunnskaper på anlegget. 
 
 
Styret for sesongen 23/24 
 
Leder Leif Roar Pettersen (Valg) 
 
Nestleder Per Thomas Hansen (Ikke valg) 
 
Styremedlem Jon Thorvaldsen (Ny) 
 
Styremedlem Isak Stordal (Ikke valg) 
 
Styremedlem Anlegg Anders Vestby (Ny) 
 
Styremedlem Hanne Brandth (Valg) 
 
Styremedlem Sofie Guldberg Gretland (Ikke valg) 
 
 
Mvh 
Leif Roar Pettersen og Joakim Hauvik 
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